

vietnam menu

6pm - 9pm
18h - 21h

Dinner-Specials sind für 2 Personen geeignet, basiert auf verschiedenen asiatischen Küchen. In welchem Land möchten Sie Ihren Abend heute verbringen ?

Dinner Special are suitable for 2 people and are based on various Asian cuisine. Which country do you want to spend your evening today ?

~~39,90~~

35,90

A V O R O L L

2 Avocado - Sommerrollen gefüllt mit Tofu, Klebreis, roterBeete, Avocadostreifen, frischem Salat und Kräutern, dazu HOA - Soße.

2 Avocado summer rolls filled with tofu, sticky rice, avocado stripes, beetroot, fresh salad, herbs and HOA special sauce

L A L O T S K E W E R S

4 hausgemachte vegane Rouletten im Thai-Betelblatt mit vietnamesischem Dressing.

4 homemade vegan boulette in Thai pepper leaf with Viet dressing.

P H Ò B À H O A

2 Vietnamesische klare Pho-Suppe, Pilzen, Gemüse, Tofu, Sojaball, Ingwer, Sojasprossen, Thai - Basilikum.

2 Vietnamese Pho soup, mushrooms, vegetables, tofu, soy ball, ginger, bean sprouts, Thai basil.



VIET MENU FOR TWO



japan menu

6pm - 9pm
18h - 21h

Dinner-Specials sind für 2 Personen geeignet, basiert auf verschiedenen asiatischen Küchen. In welchem Land möchten Sie Ihren Abend heute verbringen ?

Dinner Special are suitable for 2 people and are based on various Asian cuisine. Which country do you want to spend your evening today ?

~~34,90~~

30,90

EDAMAME

Gedämpfte frische Edamame Bohnen mit Kimchi und hausgemachter Schwarzer Pfeffer - Chilli - Soße.

Steamed fresh edamame beans with kimchi and homemade black pepper chilli sauce.

CRISPY GYOZA

8 gebratene Dumplings gefüllt mit Gemüse, dazu ein cremiger Chilli - Dip.

8 crispy dumplings filled with vegetables and creamy chilli dip.

DUMPLING MISO SOUP

2 Japan - Misosuppe mit Dumplings (5 Stk.), Pilzen, Ingwer, Seetang, Sesam und Kräutern.

2 Japan - miso soup with dumplings (5 pieces) vegetables, mushrooms, ginger, seaweed, sesame and herb.



JAPAN MENU FOR TWO



thai menu

6pm - 9pm
18h - 21h

Dinner-Specials sind für 2 Personen geeignet, basiert auf verschiedenen asiatischen Küchen. In welchem Land möchten Sie Ihren Abend heute verbringen ?

Dinner Special are suitable for 2 people and are based on various Asian cuisine. Which country do you want to spend your evening today ?

~~38,90~~

34,90

S Ú P T O M Y U M

Kokosmilch - Suppe mit Zitronengras, Tofu, Seitan, Gemüse, Pilzen und Thai - Basilikum.

Coconut milk based soup with lemongrass, tofu, seitan, vegetables, mushrooms and Thai basil.

X Ò I P A T É C H A Y

2 HOA Klebreis mit hausgemachtem Veggie-Leberwurst, gehackte Bio Soja, Erdnüsse, Crispy Onion, Sesam-Chilli-Kikkoman-Soße und Curry Soße.

2 HOA sticky rice with homemade vegetable-pate, chopped organic soy, peanuts, crispy onion, sesame and chilli Kikkoman sauce and curry sauce.

T H Á I T A N I C

Gebratenes Gemüse mit Pilzen, Thai-Spezial-Soße, Ananas, Kimchi, Dill, Sesam und 2 Portionen von Reisnudeln.

Fried vegetables with mushrooms, Thai special sauce, pineapple, kimchi, dill, sesame and 2 portions of ricenoodles.



THAI MENU FOR TWO



korean menu

6pm - 9pm
18h - 21h

Dinner-Specials sind für 2 Personen geeignet, basiert auf verschiedenen asiatischen Küchen. In welchem Land möchten Sie Ihren Abend heute verbringen ?

Dinner Special are suitable for 2 people and are based on various Asian cuisine. Which country do you want to spend your evening today ?

~~37,90~~

33,90

VEGIE PANCAKE

2 Koreanische Pfandkuchen mit verschiedenem Gemüse, Weizenmehl, Sojaöl, Zwiebeln, Knoblauch, und cremiger Chilli - Soße.

2 Korean pancakes with various vegetables, wheat flour, soybean oil, onions, garlic, and creamy chilli sauce.

SÚP KIM CHI

Kimchi Suppe mit Tofu, Seitan, Gemüse, Pilze, Minze, Sojaprossen, Sesam und koreanischem Kimchi.

Kimchi soup with tofu, seitan, vegetables, mushrooms mint, soy sprouts, sesame and Korean kimchi.

BULGOGI JAPCHEA

Gebratenes Gemüse mit Pilzen, hausgemachter Bulgogi - Soße, Nori-Blätter, Kräutern mit 2 Portionen von Glassnudeln.

Fried vegetables with mushrooms, homemade bulgogi sauce, nori sheets, herbs and 2 portions of glass noodles.



KOREAN MENU FOR TWO

COMING SOON...

